
UVOD U BAZE PODATAKA
(24-000-0115)

Osvrt na anketu
Prva anketa – zimski semestar



Kolegij

• Upisanih studenata: 204

• Ispunjenih anketa: 192 (94 %)

• Ocjena kolegija: 7.9

• Ocjena nastavnika: 8.3

• Ocjena asistenta: 8.0



Znanja dobivena na ovom kolegiju koristit 
će mi u radu po završetku studija
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• Prosječna ocjena: 8

     (1 znači: uopće se ne slažem, a 9 znači: slažem se u potpunosti)



Što možemo poboljšati u vezi materijala 
i sadržaja kolegija? 

• Rješenja zadataka s vježbi bi se trebala objavljivati na infoeduci. Očito da 
su predavanja koncipirana da traju po sat vremena a ne sat i pol koliko 
traje samo predavanje i koliko je uracunato u broj sati po ECTS bodu. Isto 
tako na blicevima bi se trebali bodovati i oni zadatci u kojima nije sve 
tocno a ne da ako imamo jedan error da nam cijeli zadatak automatski 
bude ocijenjen s 0 bodova. Poanta blica je ostvariti neke bodove a ne uz 
ionako kratko vrijeme dodatno opteretiti studenta.

• Potrebno dodati više materijala o sintaksi za transact sql

• Spojiti vježbe i predavanja tako da idu jedno za drugim. Manje vremena 
uloziti u I1 te odmah krenuti raditi u SQL-u pa usput objasnjavati pojmove



Što možemo poboljšati u vezi materijala 
i sadržaja kolegija? 

• Termine predavanja i vježbi bi trebalo povezati u jedan termin u trajanju 
primjerice 3 skolska sata, gdje bi se dio gradiva izpredavao i odmah na 
racunalima prakticno primijenio. Smatram da bi na taj nacin mnogo brze svladali 
ovaj kolegij

• Prva kratka provjera je imala pre malo vremena za osmišljavanje entiteta i veza 
(što ipak zahtjeva dobro promišljanje), pa zatim izrada istih u alatu u kojem 
nemamo baš iskustva sa radom. Da smo imali još par minuta bilo bi taman

• stavit više zadataka

• Pa ja bi rado da smo i na ranijim predavanjima koji su ukljucivali word. Io vidjeli 
kako se zadaci rjesavaju zajedno s profesorom



Što možemo poboljšati u vezi materijala 
i sadr�žaja kolegija? 

• Kolegij je previše apstraktan. Također predavač da povisi ton 
kad predaje da ga se može bolje razumjeti.

• Volio bih više zadataka i primjera

• Prof i asistent su super i jako dobro objasne gradivo ali bih volio 
da i prof i asistent tijekom nastave malo glasnije pricaju



Hvala vam na svim lijepim riječima! 
One nas motiviraju da budemo još 

bolji!

POZIVAMO VAS NA DALJNJU OTVORENU KOMUNIKACIJU I ARGUMENTIRANA PITANJA ZA
VRIJEME CIJELOG KOLEGIJA IMAJUĆI NA UMU VISOKU AKADEMSKU RAZINU KOJE SE

PRIDRŽAVAMO.
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